



深圳市奥马斯光电照明有限公司  
SHENZHEN OHMAX OPTOELECTRONIC LIGHTING CO.,LTD



智能水培种植盆  
SMART HYDROPONIC PLANTING POT

使用手册/User Manual  
型号/Model: **OH-GL-050**

使用产品前请仔细阅读本使用说明书  
阅读后请妥善保管本使用说明书以备查阅  
Please kindly read this manual book before  
using the machine and kep it for future reference.



# 简体中文 & English

您的智能水培种植盆Your smart hydroponic planting pot

感谢您购买奥马斯产品，欢迎来到奥马斯世界！要享受奥马斯为您提供的全方位支援, 请浏览以下网站: [WWW.LED-OHMAX.com](http://WWW.LED-OHMAX.com)

Thanks for buying our products, welcome to the world of Ohmax!

Want to enjoy our service & support on line,

Please kindly visit our website : [WWW.LED-OHMAX.com](http://WWW.LED-OHMAX.com)

## 包装盒内含物件

智能水培种植盆 1套

种植盆1个+面盖及水泵各1个+定植篮1个+电源适配器1个

## What parts inside the box ?

Smart planting pot x 1 set

Pot x 1 piece; cover plate x 1 piece; water pump x 1 piece; water pump pipe fixing plate x 1 piece; planting basket x 1 piece; power adapter x 1 piece



# 智能水培种植盆概览

## Smart hydroponic pot overview



### 概览 / OVERVIEW

①	种植盆盆体 / Pot Body	⑤	加水指示灯 / Adding Water Indicator Light
②	面盖 / Cover Plate	⑥	水泵 / Water Pump
③	定植篮 / Planting Basket	⑦	水泵管固定板 / Water Pump Pipe Fixing Plate
④	DC输入端 / DC Input Port	⑧	电源适配器 / Power Adapter

## 智能水培种植盆操作步骤

1. 打开包装，取出种植盆、面盖、种植篮及电源适配器。
2. 往种植盆内加水约2升。
3. 将水泵固定在种植盆底部中间位置，并用水泵管固定夹板嵌入水泵管将其固定，盖上种植面盖。
4. 将植物根部洗净后放入定植篮内并用陶粒填满（客户需自备陶粒）。
5. 将种有植物的定植篮放在种植盆面盖上，并使种植盆底部的水泵水管对准定植篮底部的凹槽。
6. 插上电源适配器，智能水培种植盆自动灌溉系统即已启动。

## Smart hydroponic pot operation steps

1. Open package and take out the planting pot, cover plate & water pump, planting basket and power adapter.
2. Pour water about 2L into the planting pot.
3. Fix the water pump at the center position of pot bottom, and embed the water pump pipe fixing plate, put cover plate on the pot.
4. After washing the roots of plant clean, put the plant into the planting basket and fill with porous stones (customers need prepare porous stones by themselves)
5. Then put the planting basket with plant on the cover plate and make the pot bottom water pump pipe aim at the concave bottom of the planting basket.
6. Plug in the power adapter, then the smart hydroponic planting pot's automatic irrigation system start up.

## 智能水培种植盆产品特征

1. 自动定时循环灌溉（开45分钟，关15分钟循环灌溉）
2. 加水指示灯（缺水时，指示灯亮，提醒用户加水）
3. 增氧水泵（增加灌溉水中氧气含量）

## Smart hydroponic pot product features

1. Automatic timing loop irrigation (switch on 45 minutes, switch off 15 minutes circling irrigation)
2. Adding water indicator light (when short of water, indicator light is on, remind user to add water)
3. Increasing oxygen water pump (increase dissolved oxygen in the irrigation water)

## 技术参数

输入电压: AC100-240V

输出电压: DC 5V/1A

工作频率 : 50/60Hz

功率: 2W

产品尺寸: 284\*260\*310mm

## **Technical Parameters:**

Input Voltage: AC100-240V

Output Voltage: DC 5V/1A

Frequency: 50/60Hz

Power: 2W

Dimension: 284\*260\*310mm

## √ 注意事项

1. 使用时确保产品在正常环境下使用；
2. 盆体易碎，切勿碰撞或敲打种植盆；
3. 种植盆DC输入端口不防水，切勿淋水。

## √ 售后保障

1. 公司承诺一年质保，在此一年期间内出现任何产品自身问题公司都无条件更换所需零配件（如果更换零配件有特殊的螺丝拧口，建议一并邮寄所需的小型工具）
2. 如果不是产品自身问题，是由于操作不当等因素引起的产品不能正常工作，公司承诺终身保修，但是需要适当收取更换的材料费。

## √ **Attentions**

1. Please make sure this product is being used under the normal environment;
2. Pot body is fragile, please do not hit or beat it.
3. The DC input port of the pot is non-waterproof, please do not drip water into it.

## √ **Guarantee**

1. This product has one year warranty, if product itself has quality problems during one year, Ohmax will replace the damaged part for free without any conditions (some repairing jobs need special tools, we suggest you post them to us together with the product).
2. If the product is not working, not product itself problems, but caused by improper use, Ohmax promise a lifetime maintenance, but material charge is required.